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Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK 
Datum: 3. 2. 2015 od 16:00   
Místo: Hollar, místnost č. 212 
 
Přítomni: 
Za pedagogickou komoru: 
PhDr. Denisa Hejlová, Ph.D.; Ing. Monika Hollmannová; Ing. Ivo Koubek; PhDr. Jiří Kukačka; 
PhDr. Kamil Švec, Ph.D.; Mgr. Tomáš Weiss, Ph.D. 
Za studentskou komoru: 
Miroslav Čermák; Lukáš Hendé Djakoualno; Adéla Sílešová; PhDr. Michal Smetana; Bc. Tereza 
Svobodová; Vojtěch Šereda; Mgr. Sandra Štefaniková 
 
Omluveni: RNDr. Michal Červinka, Ph.D.; prof. PhDr. Hynek Jeřábek CSc.; PhDr. Ladislav 
Krištoufek, Ph.D.; PhDr. Vlastimil Nečas, Ph.D.; Adam Nedvěd 
  
Neomluveni: Jan Buchar; Ondřej Dočkal 
 
Hosté: 
děkan FSV UK PhDr. Jakub Končelík, Ph.D.; proděkanka pro doktorské studium a další formy 
vzdělávání PhDr. Natálie Švarcová Ph.D.; proděkan pro vnější vztahy doc. MgA. Filip Láb, 
Ph.D.; proděkan pro studijní záležitosti PhDr. Ing. Petr Soukup; proděkan pro vědu a rozvoj doc. 
PhDr. Michal Kubát, Ph.D.; proděkan pro rozvoj JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D.; 
předkladatel akreditačního spisu Mediální studia PhDr. Petr Bednařík, Ph.D.; předkladatelka 
akreditačního spisu Žurnalistika doc. PhDr. Barbora Osvaldová 
 
 

1. Zahájení a informace o činnosti předsednictva AS FSV UK 
 
T. Weiss zahájil jednání AS FSV UK a přivítal hosty. Informoval o činnosti předsednictva od 
posledního zasedání AS FSV UK. 
 
Usnesení č. 1: AS FSV UK bere na vědomí informace o činnosti předsednictva za uplynulé 
období. 
Schváleno tichým souhlasem 
 
 

2. Schválení návrhu programu a zápisu z minulého jednání AS FSV UK 
 
Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání 6. 1. 2015. 
Pro: Hejlová, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák, Djakoualno, Sílešová, 
Smetana, Svobodová, Šereda, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Červinka, Jeřábek, Krištoufek, Nečas, Buchar, Dočkal, Nedvěd 
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Schváleno  
 
Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje program zasedání 3. 2. 2015. 
Pro: Hejlová, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák, Djakoualno, Sílešová, 
Smetana, Svobodová, Štefaniková 
Proti: 
Zdržel se: Šereda 
Nepřítomni: Červinka, Jeřábek, Krištoufek, Nečas, Buchar, Dočkal, Nedvěd 
Schváleno 
 
 

3. Informace z komisí AS FSV UK, volba senátorů do komisí 
 
Legislativní komise pracovala; na zasedání se vedla diskuze na téma problému souběhu 
končícího funkčního období AS FSV UK a děkana FSV.  
 
Studijní komise řešila předložené akreditace, pracovala přes e-mail. 
 
Ekonomická komise se sešla jako pracovní skupina pro reformu vytváření rozpočtu FSV UK. 
První schůzka byla iniciační, definovalo se zaměření práce skupiny a její program. Zápis bude 
vyvěšen na webu ekonomické komise. Další schůzka proběhne 10. února 2015. Dále komise 
informovala o výběrovém řízení na tajemníka/tajemnici a o výběrovém řízení na vedoucí/ho 
ekonomického oddělení za využití služeb personální agentury. Na FSV se dostanou jen 
životopisy v prvním kole předvybrané agenturou, je to jednodušší a účinnější. 
 
Sociální komise se nesešla. 
 
Komise pro PR a zahraniční vztahy probírala facebookovou prezentaci senátu. Plánuje 
provést výzkum na téma povědomí o činnosti senátu. Dále informovala o plánovaném sestavení 
komunikační strategie pro facebookovou stránku. Posledním probíraným bodem byla jednotná 
komunikace FSV a plánované sjednocení komunikace. 
 
Usnesení č. 4: AS FSV UK schvaluje Lukáše Hendé Djakoualna členem Komise pro PR 
a zahraniční vztahy. 
Pro: Hejlová, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák, Djakoualno, Sílešová, 
Smetana, Svobodová, Šereda, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Červinka, Jeřábek, Krištoufek, Nečas, Buchar, Dočkal, Nedvěd 
Schváleno 
 
Usnesení č. 5: AS FSV UK schvaluje Vojtěcha Šeredu členem Komise pro PR a zahraniční 
vztahy. 
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Pro: Hejlová, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák, Djakoualno, Sílešová, 
Smetana, Svobodová, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Šereda 
Nepřítomni: Červinka, Jeřábek, Krištoufek, Nečas, Buchar, Dočkal, Nedvěd 
Schváleno 
 
 

4. Studentské peníze 
M. Čermák představil projekty, které budou podpořeny ze studentských peněz. Celková 
rozdělená částka: 87 500,- Seznam projektů je přílohou tohoto zápisu.  
 
Usnesení 6: AS FSV UK bere na vědomí informace o čerpání studentských peněz. 
Pro: Hejlová, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák, Djakoualno, Sílešová, 
Smetana, Svobodová, Šereda, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Červinka, Jeřábek, Krištoufek, Nečas, Buchar, Dočkal, Nedvěd 
Schváleno 
 
 

5. Akreditace studijních oborů 
Senátu byly předloženy dvě akreditace IKSŽ – žurnalistika (bc.) a mediální studia (bc.). V obou 
případech šlo o prodloužení stávající akreditace. Proděkan Soukup i M. Čermák (stud. komise) 
vyzdvihli perfektní stav akreditačních spisů.  
 
Usnesení č. 7: AS FSV UK doporučuje Vědecké radě FSV UK schválení akreditace 
bakalářského oboru Žurnalistika. 
Pro: Hejlová, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák, Djakoualno, Sílešová, 
Smetana, Svobodová, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Šereda 
Nepřítomni: Červinka, Jeřábek, Krištoufek, Nečas, Buchar, Dočkal, Nedvěd 
Schváleno 
 
Usnesení č. 8: AS FSV UK doporučuje Vědecké radě FSV UK schválení akreditace 
bakalářského oboru Mediální studia. 
Pro: Hejlová, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák, Djakoualno, Sílešová, 
Smetana, Svobodová, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Šereda 
Nepřítomni: Červinka, Jeřábek, Krištoufek, Nečas, Buchar, Dočkal, Nedvěd 
Schváleno 
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6. Nominace zástupců za senát na plánovaná výběrová řízení 

 
Děkan informoval, že v nejbližší době jsou naplánována výběrová řízení na následující pozice 
na fakultě: vedoucí ekonomického oddělení, tajemník/tajemnice fakulty, vedoucí personálního 
oddělení. 
 
Usnesení č. 9: AS FSV UK nominuje Tomáše Weisse jako pozorovatele na výběrové řízení na 
funkci tajemníka/tajemnice FSV UK. 
Pro: Pro: Hejlová, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Švec, Weiss, Čermák, Djakoualno, 
Sílešová, Smetana, Svobodová, Šereda, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Červinka, Jeřábek, Krištoufek, Nečas, Buchar, Dočkal, Nedvěd 
Schváleno 
 
Usnesení č. 10: AS FSV UK nominuje Kamila Švece, Sandru Štefanikovou a Miroslava 
Čermáka jako pozorovatele na výběrové řízení na funkci vedoucí ekonomického oddělení FSV 
UK. 
Pro: Pro: Hejlová, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Weiss, Djakoualno, Sílešová, Smetana, 
Svobodová, Šereda, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Švec, Čermák 
Nepřítomni: Červinka, Jeřábek, Krištoufek, Nečas, Buchar, Dočkal, Nedvěd 
Schváleno 
 
Usnesení č. 11: AS FSV UK nominuje Denisku Hejlovou, Lukáše Hendé Djakoualna a Adélu 
Sílešovou jako pozorovatele na výběrové řízení na funkci vedoucí personálního oddělení FSV 
UK. 
Pro: Hejlová; Hollmannová; Koubek; Kukačka; Švec, Weiss, Čermák; Djakoualno; Sílešová; 
Smetana; Svobodová; Šereda, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Červinka, Jeřábek, Krištoufek, Nečas, Buchar, Dočkal, Nedvěd 
Schváleno 
 
 
 
 
 

7. Archiv AS FSV UK 
 
A. Sílešová informovala o současném stavu archivu AS FSV UK, který se skládá ze tří 
zaprášených krabic v kotelně archivu na Hollaru. Proděkan Kubát upozornil, že je vhodné dávat 
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si pozor na to, co se vyhazuje. Neměli bychom nic vyhazovat, ačkoliv se nám to zná nedůležité, 
o pomoc bychom měli požádat odborníka. K. Švec přispěl do diskuze zkušeností s EU, kdy je 
v některých případech třeba uchovávat dokumenty 10 let. Děkan připomněl, že UK má svůj 
archiv a navrhl dotázat se na správný postup, případně archivu dokumenty předat. Dále bylo 
zmíněno, že cokoliv by se vyhodilo, je třeba zapsat a tento zápis archivovat.  
 
 

8. Informace děkana k probíhajícím agendám 
 
Děkan fakulty J. Končelík informoval o aktuálně probíhajících agendách: reformě děkanátu, 
insigniích, plánované změně pravidel v rozepisování prostředků PRVOUK a otázce 
zaměstnávání cizinců na FSV UK 
 

a. Reforma děkanátu 
Reformou děkanátu se primárně zabývá pracovní skupina zřízená senátem. Děkan informoval o 
plánu redefinovat působnost proděkanů a zřídit nový post proděkanky pro ekonomiku, na nějž 
by byla jmenována proděkanka Švarcová. Měla by na starosti dohled nad čerpáním rozpočtu 
fakulty a zastupovala by děkana při jednání na rektorátu ve věcech souvisejících s rozpočtem. 
Stávající agenda proděkanky Švarcové (PGS a celoživotní vzdělávání) by byla dočasně 
přiřazena k agendě proděkana pro vědu s plánem sjednotit všechny typy vzdělávání pod 
proděkanem pro studium. Dále děkan informoval o probíhajícím jednání o rozdělování rozpočtu 
UK na úrovni rektorátu, zejm. debatu o změnách ve zohledňování koeficientu ekonomické 
náročnosti (KEN), změnách v odpisech a zatím neúspěšné debatě o mezifakultních platbách za 
odučené studentokredity. Děkan předpokládá růst rozpočtu FSV UK pro rok 2015 o cca 10 mil. 
Kč oproti roku 2014, odhady jsou nicméně velice předběžné. Vedení plánuje předložit rozpočet 
na rok 2015 na dubnové zasedání senátu. 
 

b. Insignie 
V řádu dní bude spuštěno elektronické hlasování o návrzích motivu fakultního žezla a fakultního 
hesla, do něhož se budou moci zapojit všichni pedagogičtí pracovníci. Z tohoto hlasování 
vzejde skupina vždy 10 nejlepších návrhů, z nichž potom bude komise jmenovaná děkanem 
vybírat 1.-3. cenu. 
 

c. Změna pravidel v rozepisování prostředků PRVOUK 
Vzhledem k opakovanému zpoždění zpracování dat z RIV není FSV UK schopna udržet 
stávající způsob rozepisování prostředků PRVOUK, který započítával jeden rok navíc oproti 
ministerským údajům. Vedení proto předloží návrh na změnu pravidel. Po změně se budou 
peníze rozepisovat přesně tak, jak na fakultu přicházejí. Znamená to nicméně zpoždění mezi 
publikací a penězi za ni. 

d. Zaměstnávání cizinců na FSV UK 
Děkan informoval o tom, že dohody o provedení práce a o pracovní činnosti s cizinci, kteří 
pracovní činnost z více než 50% vykonávají mimo území ČR, bude možné uzavírat přes 
nasmlouvanou agenturu. Vzhledem k ceně této služby je ale zapotřebí dobře zvažovat, pro jaké 
dohody se tento postup vyplatí. Alternativou, která nicméně nemusí být v některých případech 
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možná kvůli grantovým pravidlům, je využívání smlouvy o dílo. V tom případě se jedná o službu, 
nikoli o pracovní činnost. 
 
Diskuse: 
T. Svobodová se dotázala na budoucnost fakultního webu plány fakulty týkající se nového 
webového designu navrženého na univerzitní úrovni. Proděkan Láb informovat, že o této 
možnosti aktuálně jedná s ÚVT. Případný přechod by byl, vzhledem k dosavadním 
zkušenostem s ÚVT, možný nejdříve v létě. Jednání jsou nicméně teprve na začátku a ještě 
není rozhodnuto, jestli fakulta této možnosti vůbec využije.  
 
J. Kukačka vznesl dotaz na časový harmonogram přesunu doktorské agendy mezi proděkany. 
Proděkanka Švarcová informovala, že v současnosti už je za agendu odpovědný proděkan 
Kubát. Termín sjednocení veškeré studijní agendy pod proděkanem pro studium zatím nebyl 
stanoven. 
 
 

9. Různé 
 

a. Informace z výběrového řízení na pozici vedoucí Oddělení zahraničních 
styků FSV UK. 

 
S. Štefániková, A. Sílešová a proděkanka Králová informovaly o proběhlém výběrovém řízení. 
To proběhlo úspěšně a v pořádku, všichni členové komise se shodli na nejlepším kandidátovi, 
jemuž byla pozice nabídnuta. 
 
 
T. Weiss ukončil jednání AS FSV UK a poděkoval všem přítomným hostům. 
 
 

Tomáš Weiss, Ph.D. 
Zapsala: Adéla Sílešová 
 


